
Title (en)
STAND STRUCTURE WITH STRONG ARCHING

Title (de)
AUFSTANDSTRUKTUR MIT STARKER AUFWÖLBUNG

Title (fr)
STRUCTURE DE CONTACT FORTEMENT BOMBÉE

Publication
EP 3485948 A1 20190522 (DE)

Application
EP 18214719 A 20160113

Priority
• DE 102015100435 A 20150113
• EP 16151150 A 20160113

Abstract (en)
[origin: US2017196298A1] The invention relates to a combination of a downhill binding or downhill ski binding, in particular a front jaw of the downhill
binding, and a ski boot. The ski boot (10) comprises a rigid ski boot shell (11) and a sole (1) of the ski boot comprising a front end (1b) of the sole, a
rear end of the sole, an upper side (1a) of the sole and a lower side (1c) of the sole. The downhill binding comprises a front jaw (20) and a rear jaw,
wherein the downhill binding comprises a bearing structure (2) for the sole (1) of the ski boot. The bearing structure (2) has an apex (5) which has a
distance (X1), in the longitudinal direction (X), from the front end (1b) of the sole held in the downhill binding of at least 28 mm and at most 34 mm,
and wherein the apex (5) exhibits a perpendicular distance (Y2) from the upper side (1a) of the sole of the ski boot held in the downhill binding of 19
mm±2 mm in at least one point.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kombination einer Pistenbindung oder Pistenskibindung insbesondere eines Vorderbackens der Pistenbindung, mit
einem Skischuh. Der Skischuh (10) umfasst eine starre Skischuhschale (11) und eine Skischuhsohle (1) mit einem vorderen Sohlenende (1b), einer
Sohlenrückseite, einer Sohlenoberseite (1a) und einer Sohlenunterseite (1c). Die Pistenbindung umfassend einen Vorderbacken (20) und einen
Hinterbacken, wobei die Pistenbindung eine Aufstandstruktur (2) für die Skischuhsohle (1) umfasst. Die Aufstandstruktur (2) ha einen Scheitelpunkt
(5), der von dem in der Pistenbindung gehaltenen vorderen Sohlenende (1b) in Längsrichtung (X) einen Abstand (X1) von wenigstens 28 mm hat,
und wobei der Scheitelpunkt (5) von der Sohlenoberseite (1a) des in der Pistenbindung gehaltenen Skischuhs wenigstens in einem Punkt einen
senkrechte Abstand (Y2) von 19 mm ± 2 mm aufweist.
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